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Onderwerp: FW: wat te doen met de MOU met de WHO

Beste beiden,

Morgenochtend om 8.45 uur@ steken we even onze hoofden bij elkaar om te kijken naar hoe we hier verder om kunnen gaan.

Er ligt dus een vraag vanuit de WHO die ervan uit gaat dat VWS de MOU laat doorlopen en daarop aangesproken kan worden.

Intravacc wil graag de contracten over laten zetten en is bereid alle verplichtingen uit de MOU te blijven nakomen.

Opzeggen van de MOU door VWS zou wellicht in onze ogen logisch kunnen zijn maar ligt wel gevoelig.
Hoe gaan we hier een slimme aanpak voor bedenken?

Ik heb alle mails hierover bijgevoegd.

Groeten,
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Beste allen,

Wat betreft de statutenwijziging en daarin opgenomen doelstellingen had ik dat inderdaad opgemerkt.

Ik vraag me wel af welke vervolgstappen hierop nodig zijn:
Het zou mij goed lijken de statuten op dit punt alsnog aan te passen, maar ik heb geen idee of dit een optie is?

Ik veronderstel daarbij dat Intravacc daar niet toe genegen is.

Wat mij hierbij ook was opgevallen is dat bij de statuten van de oprichting van Intravacc nadrukkelijk staat dat de inhoud vooraf

is voorgelegd aan de minister.

Nu stond dat er niet en is dit ook niet gebeurd.

EEN
Wat zie jij al passende vervolgstappen?

Ik heb ook nog een aanpalende vraag voor [EES en EI BED: ik ben op zoek naar het meest recente formele stuk waarin de

publieke belangen verwoord staat. Ik heb onze g-schijf nagezocht, maar vind het nog niet (zie wel voorwaarden voor koper,
maar zoek precieze formulering van publieke belangen zelf).

Groeten, [XE]
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